
Országgvizlé~ Hivatal a

lrornánM .,m?

Erkezev3'.o úi nim -(lni7nimi

	

'1 Fdw"iiiuuuu u

h,i , ri^r a i

	

i ,_" rt ' ° . • ;lí 	 irrarn

	

rn'í

v.[ 2(Io k

2C I) JAN . 0 7

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter úrhoz

„Mekkora összeget fordított az állam, az önkormányzatok és a szül ők a
gyermekétkeztetésre az elmúlt 5 évben? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Korábbi kérdésemre érkezett válaszában Önök továbbra is azt állítják, a
gyermekétkeztetésre fordított források összege 30 milliárd forinttal n őtt 2010 óta. A
valóságban ez az összeg a Magyar Államkincstár adatai szerint 10 milliárd forint, ami
2oio-es reálértéken számolva 6 milliárdos növekményt jelent . Önök szerint az
általam bemutatott A Kincstártól származó összegek tévesek, továbbá a z

önkormányzatok gyermekétkeztetésre fordított forrásainak csökkenése és a központi

kiadások növekedése között nincs összefüggés . Ellenben, ahogy azt a következő
táblázat is bizonyítja, az államkincstár adatai azt mutatják, hogy az elmúlt öt évbe n

alig történt érdemi emelés a források tekintetében .

Gyermekétkeztetés forrásai 2010-2014 (milliárd forint )
Év 2010 2011 2012 2013 2014
Önkormányzat 65 58 37 27 25
Központi
Költségvetés

30 43 50

Szülők 27 38 27 28 25
Összesen 92 96 94 98 101

Forrás: Központi költségvetés, Magyar Allamkincstá r

Minden központi és önkormányzati költségvetési szerv évente beszámolótkészít a
kincstárnak, amelyben az összes bevételét és kiaclásátmindenféle bontásokban
bemutatja .



Ezek közül az egyik, az úgynevezett szakfeladatok szerinti bontás, amelyaszerint
mutatja be a béreket,dologi kiadásokat, stb ., hogy az milyen feladathoz kapcsolódott .
Aszakfeladatok között van étkeztetés is . Külön az óvodai, iskolai és kollégiumi. A fenti
táblázatban megadott számok ezeken a beszámolókon alapulnak. Ez mutatja ugyanis
meg azt, hogy egy adott évben ténylegesen mekkora összeget költöttek e l
gyermekétkeztetésre az önkormányzatok, a szül ők, illetve a magyar állam.
Amennyiben Önök szerint ezek az adatok tévesek kérem, adják meg az Államkincstári
beszámolókon alapuló, a 2010-2014 közötti, az önkormányzatok és a szülők
gyermekétkeztetésre fordított befizetéseit .

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. január 07.

Szabó Timea
Független országgyűlési képviselő
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